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Een strand vol draken
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Michaelsfeest 

In geheim aan gewerkt

Een strand vol draken Er is maar 1...

Tentoonstelling 

Meester Len schenkt 
school prachtig naambord

Het moet voor omwonenden 

en bezoekers van de 

Noorderplassen ieder jaar 

weer bijzonder zijn om te zien: 

de vele draken die door de 

kinderen van de vrijeschool 

daar worden achterlaten 

tijdens Michael. In 

‘vuurkleurige kleren’ werkten 

de eerste tot en met de zesde 

klas weer hard om prachtige 

zandkunstwerken te maken. 

Op school wachtte heerlijke 

soep, appelflappen, 

drakenbrood en een mooi 

verhaal in de grote zaal. Het 

was genieten. De legende van 

Sint Joris en de draak is een 

aardse versie van de strijd die 

Michaël in de hemel voerde: 

de dappere ridder die de 

draak verslaat en de 

koningsdochter bevrijdt. De 

symboliek achter dit 

bijzondere feest lees je 

verderop in deze krant.

Klas 1b is afgelopen week 

begonnen met de eerste 

rekenperiode. In deze periode 

verkennen ze de 

eigenschappen van de cijfers 

1 t/m 12, vertelt leraar Pieter. 

“We zijn de periode begonnen 

met het cijfer 1 en de vraag: 

waar is er op de hele wereld 

maar één van? We hebben 

besloten dat er één zon is, één 

maan, één aardbol, één 

Nederland en één ik. Maar 

waar iedereen het meest 

unaniem over was, was dat er 

maar één Sinterklaas 

bestaat.”

Meester Len heeft voor het 

schoolgebouw op de 

Monteverdistraat een prachtig 

bord gemaakt met hierop 

onze naam Vrijeschool 

Almere. Het bord is van 

massief acaciahout, 

afkomstig uit een houtzagerij 

van twee broers in Frankrijk. 

Tegen meester Len zeiden ze

  lachend in het Frans: “Maar 

het is knuppelhard, hoeveel 

tijd heb je?” Dat kon hem toch 

niet tegenhouden. Op het dak 

van zijn auto heeft hij het hout 

meegenomen naar 

Nederland. Hij is er ongeveer 

een jaar lang in het geheim 

mee bezig geweest� eerst het 

lettertype op het hout 

aanbrengen, dan de lijnen 

uitmarkeren met een beitel, 

daarna flink aan de slag met 

het uitgutsen, frezen en 

schuren..�

De kinderen van de klassen �, 

� en � hebben er ook aan 

meegeholpen door met de 

hand te schuren tijdens de 

handvaardigheidlessen. Het  

bord is onder het genot van 

een lekker sapje feestelijk

 onthuld op de 

Monteverdistraat onder het 

toezingen van de kinderen. 

“Wij zijn de Vrijeschoollll” Wij 

zijn meester Len ontzettend 

dankbaar hiervoor.

Klas 2c heeft vorige week de 

eerste taalperiode, de 

fabelperiode, afgesloten met 

deze tentoonstelling. 
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Juf Suzanne 

Over een zieke oma die dieren kan 
verstaan - en drie andere boekentips 

Eén van de 

prentenboe

ken die nog 

steeds op 

mijn lijst met 

favorieten

Tot mijn 

grote 

vreugde is er 

pasgeleden 

een vervolg 

op de

staat is het boek ‘De prinses 

met de lange haren’ van 

Annemarie van Haeringen. Het 

boek gaat over een prinses in 

een ver koninkrijk die 

NEEHOORN uitgekomen: ‘De 

NEEHOORN en de Slangzaam’. 

Ik was wel een beetje 

sceptisch want zo’n episch 

eerste deel is moeilijk te 

ontzettend lange haren heeft. 

Ze mag het niet afknippen 

van haar vader want het haar 

moet voor rijkdom voor het 

koninkrijk zorgen. Uiteindelijk 

kan ze het haar niet meer 

dragen en wordt er een sterke 

man vol sterke verhalen uit 

het circus ingehuurd om haar 

haar te helpen dragen. Het is 

een liefdevol verhaal met ook 

verstopte humor voor de 

volwassenen die hem 

voorlezen.

In deze eerste editie van het 

nieuwe schooljaar wil ik graag 

beginnen met een gedicht. Ik 

heb dit gedicht gekregen van 

juf Helga, die vele jaren bij ons 

gewerkt heeft en ook lange 

tijd verbonden is geweest met 

de Vrije Mare. Zij moest bij dit 

gedicht aan mij denken en ik 

vind het inderdaad een heel 

mooi gedicht. Maar ik vind het 

ook een mooi gedicht voor 

iedereen die van lezen houdt, 

of je nu een boekenverslinder 

bent of sporadisch in een 

boek wegzinkt. Dit is wat ik alle 

kinderen bij ons op school ook 

gun door ze te leren lezen en 

te laten genieten van het 

lezen. 

Annemarie van Haeringen Marc-Uwe Kling

# �anne �an�en i� � � van �la� a� maar i� !!� c!�r�ina�!r van �e �c�!!l�i�li!��ee�� �en r!l �ie 

�aar !� �e� li�� i� ge�c�reven� �n �e �ri�e Mare �ee�� �e een va��e r �rie� me� �!e�en�i��� �i� er 

ie�� v!!r  w �in� � ��en�

I opened a book and I strode?

Now nobod: can find me.G

I’ve left m: chair, m: house, m: road*

m: town and m: world behind me. E

I’m wearing the cloak, I’ve slipped on the ring.G

I’ve swallowed the magic potion.G

I’ve fought with a dragon, dined with a kin%

and dived in a bottomless ocean<

I opened a book and made some friends?

I shared their tears and laughter.G

And followed their road with its bumps and bendA

to the happil: ever after. E

I finished m: book and out I came?

The cloak can no longer hide me?

M: chair and m: house are just the same*

but I have a book inside me.

ZYWQXUVPYPWNYRWSYW
TMVOYWLMXYV

ZYWehhdccbeWYVWSYW
iTMVO\MMN
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Muziekjuf Ulrikke op de 
Danslaan stelt zich voor 

Wat is een heilige? 

http://vrijeschoolliederen.nl/lied/ridder-joris-komt-eraan/
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